
 

 

Český střelecký svaz, z.s. 

Sportovně střelecký klub Borek, 

střelnice Borek, Pražská 34, 373 67  Borek 

IČ: 650 50 312 
 

Zápis z členské schůze konané dne 20.9.2023. 

 
Místo konání: klubovna SSK Borek   

Přítomni: viz.  Prezenční listina.  

Pozváno  68 členů SSK Borek    

přítomno 58 členů tj. 85,3 %  Někteří členové byli zastoupeni na plnou moc 

 

Program schůze: viz pozvánka. 

 

1.      Informace o činnosti klubu v roce 2022 – předseda SSK 

V roce 2022 byly organizovány závody podle sportovního kalendáře. Borecký pohár, 

Husitský štít, Jihočeský kapr, Klubové střílení VPi, Klubové stříleni MPi, MAO. 

Spolupracujeme k SSK Stromovka České Budějovice a ČAPPC 1500. Byla prováděna 

pravidelná údržba celého areálu střelnice. Bylo opraveno oplocení střelnice v části spojení 

s oplocením dálničního ochranného pásma. 

  

2.      Informace o hospodaření klubu v roce 2022 – předseda SSK 

V roce 2022 hospodařil klub s přebytkem 93 044,92 Kč. Finanční prostředky jsou uloženy 

v bance ČSOB a Creditas. Mezi největší náklady patří úklid střelnice, náklady na 

elektrickou energii, elektronické hlídání objektu – Jablotron, režijní náklady- odvod 

členských příspěvků, náklady na materiál potřebný na opravy. Celkový přehled byl zaslán 

členům klubu. 

 

 

3.   Zpráva revizní komise SSK Borek. 

Jan Kupsa přednesl kontrolní zprávu. Konstatuje, že předložené bankovní účty a výpisy 

z nich  odpovídají skutečnosti. Stejně paragony  a stav pokladny.    

 

 

4.      Rozpočet na rok 2024 – výbor SSK 

Výbor předpokládá, že finanční možnosti SSK budou podobné, jako v roce 2022. V době 

konání členské schůze začaly práce na stavbě nového vodovodu, který je trasován na 

vlastním pozemku. Plánovaná cena stavby je 405 tisíc Kč.  K  22.9.2023  byly dokončeny 

výkopové práce a položeno nové vodovodní potrubí a z 50 % bylo i zakryto . 



 

5.      Plán práce na rok 2024 a kalendář sportovní činnosti na rok 2024 – výbor SSK 

Výbor předpokládá, že sportovní činnost bude stejná, jako v roce 2023. Do konce roku 

bude sestaven kalendář sportovních akcí. Dále bude prováděna běžná údržba a případně 

opravy střelnice, které  budou nutné podle aktuální situace.  

  

6.      Projednání žádosti pana Květouna o nájem části střelnice k jeho podnikání. 

Jednání o žádosti pana Květouna uvedl předseda SSK. V dostatečném předstihu předseda 

zaslal členské základně dostupné informace, nutné pro rozhodování. Protože nebyla 

k tomuto bodu žádná diskuze, bylo přistoupeno k tajnému hlasování.  Do volební komise 

se přihlásili pánové Jiří Mrlík, Roman Zatloukal, Marcel Glaser a Petr Benda. 

Administrátorem volební komise byl Jiří Marek. Byly kontrolovány plné moci členů, kteří 

se nemohli členské schůze zúčastnit. Byla kontrolována prezenční listina a také volební 

urna, která byla po kontrole zapečetěna. Jiří Marek podle prezenční listiny postupně volal 

všechny přítomné, kterým předal volební lístky. Členové volební komise dohlíželi na volbu 

a případně na volbu na plnou moc. Také kontrolovali průběh volby. Po ukončení volby 

byla volební urna otevřena a hlasy spočítány. Kontrola součtů odevzdaných lístků byla 

dvoukolová. Počty odevzdaných volebních lístků byly porovnány s volební listinou a 

počtem vydaných volebních lístků.  Bylo odevzdáno 58 volebních lístků.  

Výsledek volby:  

Pro uzavření nové nájemní smlouvy s panem Květounem:   4 členové.  

Proti uzavření nové nájemní smlouvy s panem Květounem: 54 členové.  

Návrh pana Květouna byl hlasováním odmítnut. 

Předseda SSK Borek bude o výsledku hlasování pana Květouna písemně informovat. 

Volební lístky, prezenční listiny a volební listiny budou uloženy 5 let u předsedy SSK 

Borek.  

 

7.      Diskuze 

Pan Jiří Janků se zeptal, proč finanční prostředky SSK Borek více nepoužíváme na 

spořících účtech v různých bankách s větším úrokem. K tomu se přihlásil Petr Benda, že u 

bank zjistí možnosti výhodnějšího úročení. Výbor SSK Borek je zmocněn k tomu, aby 

finanční prostředky převedl do těchto bank.   

Jiří Marek informoval členskou schůzi, že do 17.1.2024 je nutné svolat členskou schůzi, 

protože končí mandát  současnému vedení SSK Borek. Také požádal zájemce o funkci 

předsedy a členů výboru, aby se přihlásili písemně Jiřímu Markovi e-mailem na adresu 

ajima@centrum.cz. Uzávěrka „žádosti“ je do 30.11.2023. Je to proto, že se pozvánka na 

členskou schůzi musí zaslat nejpozději 30 dní před konáním schůze. A tam je nutné uvést 

kandidáty na funkci předsedy a členy výboru SSK Borek. Podle zák.č. 89/2012 Sb. ve 

znění pozdějších předpisů, nelze projednávat návrhy, které nebyly zveřejněny 30 dní před 

konáním jednání.    

 

8.      Závěr  

Jiří Marek poděkoval všem za účast na jednání schůze a jednání ukončil. 

 

Zapsal: Karel Gažák 

Schválil: Jiří Marek 

mailto:ajima@centrum.cz

